
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 11 mars 2025. 
 
 

 

Närvarande: Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande: Leif Ahl, Olle Johansson. 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Ekonomin är fortsatt tillfredsställande. 

- Föreningen har kommit överens med Coop om att kunna handla varor med en app. 

  Åke J har installerat appen i sin telefon för ändamålet. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga i nuläget 

 

6. Harry 
- Martin har varit i kontakt med West Pipe och fått ett anbud på reparation av Harrys reling. Arbetet  

  kommer att påbörjas inom en snar framtid. 

- Martin tar kontakt med Tv-Arne om en eventuell installation av ett bra högtalarsystem på Harry.  

  Kostnaden för en sådan installation uppskattades ligga på uppemot cirka 25 000 Kr.  

  Styrelsen får diskutera vidare när vi vet mer. 

 

7. Verkstan 
- I verkstaden har en LED-belysning sats upp på prov. Belysningen gav ett bra resultat och Stig E fick i  

  uppdrag att beställa ytterligare 3 armaturer för montering i verkstadsdelen. 

- Färdigställandet med Vitskär pågår. En slinga för färskvattenkylning håller på att monteras under båten. 

- En diskussion uppstod vad som gäller med båtplatsen. Vi får i samråd med Karl-Eskil ta reda på vad som 

  gäller i frågan. 

 

8. Museet 
Avskiljande dörrar som monterats i museet av Åke och Rustan är i stort sett färdigt. Det återstår att montera 

magnetställare på dörrarna. 

 

9. Fastigheten 
Skylten på byggnadens utsida som hänvisar till föreningens lokaler saknar belysning, som medför att 

besökande personer får svårt att hitta entrén när det är mörkt. 

Vi skall undersöka om vi kan placera skylten under en gatubelysningslampa för att lösa problemet. 

 

10. TKM / Evenemang 
Ingen fråga i nuläget 

 

11. Rapporter 
Arbetsam kommer att hålla sitt årsmöte i Uddevalla. Eventuellt så kommer föreningen att skicka två 

representanter Åke J och Leif A till mötet. Kostnaden ligger på 1200 Kr per person. 

 

 



12. Övrigt 
- En för Laurin-föreningen ny inrättning finns ”Maritimt i Väst”. Där föreningen kan ansöka att registreras 

  som fartyg med bevarandestatus i Svensk Fartygsbevarandefond. Där man ingår i ett nationellt register 

  över fartyg med bevarandestatus. Ändamålet är sannolikt att kunna samordna bidragsansökningar på ett 

  gemensamt sätt. 

- Lars Axelsson efterlyser några personer som kan delta på ett informationsmöte med Nils Gunnarsson som 

  kommer att redogöra för bl.a. försäkringsfrågor. 

Lars skickar ut ett E-majl när det blir aktuellt 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 8 april kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.45 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


